
 
 
  
 

            

BRG.002.X.2015 

 

Protokół Nr X/R/2015 

z sesji Rady Gminy Lesznowola 

z dnia 29 maja 2015 r. 

 

 

1. Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – Bożenna Korlak, stwierdzając 

quorum niezbędne do podejmowania decyzji i prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

zał. nr 1 do protokołu). 

Obsługa prawna sesji: mec. Teresa Piekarczyk, Radnych obecnych na sali – 18. 

 

2. Na posiedzeniu obecni byli Sołtysi (lista obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu). 
 

Przewodnicząca RG B. Korlak przywitała serdecznie nowo wybranych Sołtysów oraz zwróciła się do zebranych 

o uczczenie minutą ciszy śmierci p. Stanisławy Perzyny - byłej Sołtys Sołectwa Podolszyn. 

 

3. Rozpatrzono sprawę porządku obrad sesji Rady Gminy. 
1) Przewodnicząca RG B. Korlak, poinformowała że materiały dotyczące obrad sesji 

Rady Gminy zostały przekazane Radnym do wiadomości w terminie określonym 

w Statucie Gminy Lesznowola (komplet materiałów na sesję stanowi zał. nr 3 do protokołu). 

2) Głosami: z - 18, p - 0, w - 0 Rada Gminy przyjęła przedstawiony porządek                                      

obrad  (Radnych obecnych na sali – 18). 

 

4. Przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy za okres od 19 maja 2015 r. do 25 maja 2015 r. 

1) Sprawę przedstawiły Przewodnicząca RG B. Korlak i Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik. 

Wójt Gminy poinformowała, iż w okresie od 19 maja 2015 r. do 25 maja 2015 r. podjęła                                

3 zarządzenia w bieżących sprawach gminy (treść stanowi zał. nr 4 do protokołu). 

2) Radny J. Wiśniewski wnioskuje o nieodczytywanie sprawozdania przez Wójta Gminy,                          

gdyż każdy zainteresowany mógł zapoznać się z treścią zarządzeń w Biurze Rady. 

3) Radni nie wnieśli uwag, głosami: z - 18, p - 0, w - 0 Rada Gminy przyjęła sprawozdanie 

Wójta Gminy za okres od 19 maja 2015 r. do 25 maja 2015 r.  (Radnych obecnych na sali – 18). 

 

5. Informacje Przewodniczącej RG B. Korlak o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

1) Przewodnicząca RG B. Korlak poinformowała, iż w okresie między sesjami uczestniczyła w: 

a) 21.05.2015 r.  - Spotkanie historyczne z dr. Markiem Gielecińskim pt.: "Pawiak -  

  Magdalenka: Pamięć i przestroga dla obecnych i przyszłych   

  pokoleń". 

b) 22.05.2015 r.  - Akademia z okazji 20-lecia nadania nazwy szkole w Mrokowie, 

c) 26.05.2015 r. - Uroczystość otwarcia filii biblioteki publicznej w Mysiadle po  

  remoncie, 

d) 28.05.2015 r.  - Uroczystość upamiętniająca 73 rocznicę rozstrzelania więźniów  

  Pawiaka na wzgórzach Magdalenki. 

2) Informację przyjęto do wiadomości. 



 
 
  
 

6. Opinia projektu uchwały RG w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody                               

i  odprowadzania  ścieków. 

1) Sprawę przedstawiły Przewodnicząca RG B. Korlak i Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik.                     

Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik poinformowała, iż projekt przedmiotowej uchwały                             

jest konsekwencją zapisów art. 19 ustawy z dnia 7.06.2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu                             

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, która nakłada obowiązek na Lesznowolskie 

Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o. przygotowania projektu przedmiotowego 
Regulaminu, a na Radę Gminy jego uchwalenia jako aktu prawa miejscowego.                         

Regulamin zawiera: przepisy ogólne; minimalny poziom usług świadczonych przez 

przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne; szczegółowe warunki i tryb zawierania 

umów z odbiorcami; sposób rozliczeń w oparciu o ceny i stawki opłat ustalone                                         

w taryfach; warunki przyłączania do sieci i techniczne warunki określające możliwość 

dostępu do usług wodociągowo-kanalizacyjnych oraz sposób dokonywania odbioru                               

przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne wykonanego przyłącza w zakresie 

dostarczania wody i odprowadzenia ścieków; sposób postępowania w przypadku 

niedotrzymania ciągłości usług i odpowiednich parametrów dostarczanej wody                                     

i wprowadzanych do sieci kanalizacyjnej ścieków; standardy obsługi odbiorców,                                             

a w szczególności sposoby załatwiania reklamacji oraz wymiany informacji dotyczących 

zakłóceń w dostawie wody i odprowadzaniu ścieków; warunki dostawy wody na cele 

przeciwpożarowe oraz postanowienia końcowe. 

2) Przewodnicząca KPG RG W. Komorowska poinformowała, iż KPG RG pozytywnie 

zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

3) Przewodniczący KPS RG J. Wiśniewski poinformował, iż KPS RG pozytywnie zaopiniowała 

projekt ww. uchwały. 

4)  Przewodniczący KPPRiU RG M. Otręba poinformował, iż KPPRiU RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

5) Przewodnicząca RG B. Korlak przedstawiła projekt ww. uchwały RG i zaproponowała 

dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały RG. 

6) Bez dyskusji, głosami:  z – 18,  p – 0,  w – 0  Rada Gminy podjęła Uchwałę                                            

Nr 91/X/2015 w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania  

ścieków  (Radnych obecnych na sali obrad – 18). 

 

7. Opinia projektu uchwały RG w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe                           

zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków. 

1) Sprawę przedstawiły Przewodnicząca RG B. Korlak i Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik.                    

Wójt Gminy M. J. Batycka–Wąsik poinformowała, iż zatwierdzenie taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, zawierającej ceny oraz stawki 

opłat w przedmiotowym zakresie, następuje na podstawie przepisów ustawy z dnia 

7.06.2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym  odprowadzaniu ścieków,                        

w związku z przepisami rozporządzenia Ministra Budownictwa z dnia 28.06.2006 r.                            

w sprawie określania taryf, wzoru wniosku  o zatwierdzenie taryf oraz warunków                  

rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. LPK                                

Sp. z o.o. złożyło w dniu 20.04.2015 r. wniosek o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, sporządzony zgodnie z ww. 

przepisami. Wysokość opłat określono na podstawie kosztów poniesionych w poprzednim 

roku z uwzględnieniem planowanych zmian warunków ekonomicznych wpływających                               

na poziom kosztów w roku obowiązywania nowych taryf. Proponuje się obniżenie                           

stawki odpłatności w zakresie dostawy wody do celów socjalno-bytowych dla                        

gospodarstw domowych oraz dla pozostałych odbiorców wody, w tym dla przedsiębiorstw,                          

produkcji i usług, a także wody bezpowrotnie zużytej, ze względu na oszczędności wynikające 

z faktu nie ponoszenia kosztów zakupu wody z gmin sąsiednich, przeprowadzonymi 



 
 
  
 

remontami czterech istniejących SUW, a także w związku z zakończoną w roku                              

ubiegłym budową nowej stacji SUW Łazy ul. Kwiatowa i planowanym w bieżącym roku 

zakończeniem budowy SUW Marysin przy ul. Gruntowej. W zakresie odprowadzania                                    

i oczyszczania ścieków proponowany wzrost stawek podyktowany jest znacznie większymi 

kosztami odprowadzania i oczyszczania ścieków we własnych oczyszczalniach, w tym 

ponoszenia kosztów związanych z przygotowaniem i realizacją inwestycji w zakresie 

rozbudowy oczyszczalni ścieków w Łazach i Zamieniu, a także budową sieci kanalizacji 

sanitarnej w m. Garbatka i Jastrzębiec, a tym samym wiąże się  z  tworzeniem  nowych  

warunków  dla  rozwoju  Gminy  Lesznowola. 

2) Przewodnicząca KPG RG W. Komorowska poinformowała, iż KPG RG pozytywnie 
 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

3) Przewodniczący KPS RG J. Wiśniewski poinformował, iż KPS RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

4) Przewodniczący KPPRiU RG M. Otręba poinformował, iż KPPRiU RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

5) Przewodnicząca RG B. Korlak przedstawiła projekt ww. uchwały RG i zaproponowała 

dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały RG. 

6) W dyskusji udział wzięli: Sołtysi: M. Rybarczyk, M. Walczak, Wójt Gminy                                                         

M. J. Batycka-Wąsik. 

7) Głosami:  z – 16,  p – 0,  w – 2  Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 92/X/2015                                              

 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  

odprowadzanie  ścieków  (Radnych obecnych na sali obrad – 18). 

 

8. Opinia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych                                

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

1) Sprawę przedstawiły Przewodnicząca RG B. Korlak i Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik.                      

Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik poinformowała, iż podjęcie przedmiotowej uchwały,                  

wiąże się z obowiązkiem nałożonym przez Ustawodawcę na Radę Gminy, którą                    

zobowiązał do określenia w drodze uchwały stanowiącej akt prawa miejscowego, 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian                    

za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności ilość 

odpadów komunalnych odbieranych od właściciela nieruchomości, częstotliwość odbierania 

odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości. Zasadnicza modyfikacja, wiąże się                      

ze zmianą częstotliwości odbioru odpadów segregowanych w zabudowie wielorodzinnej                     

(tj. dotychczas obowiązywał wywóz 1 raz w tygodniu, proponuje się zwiększenie do 2/tyg.), 

która jest podyktowana koniecznością dostosowania częstotliwości do możliwości 

technicznych (brakiem możliwości rozbudowy altan śmietnikowych). Wprowadza się nowe 

regulacje odbioru odpadów komunalnych z domków letniskowych oraz nieruchomości 

rekreacyjno-wypoczynkowych. 

2) Przewodnicząca KPG RG W. Komorowska poinformowała, iż KPG RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

3) Przewodniczący KPS RG J. Wiśniewski poinformował, iż KPS RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

4) Przewodniczący KPPRiU RG M. Otręba poinformował, iż KPPRiU RG pozytywnie 
 zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

5) Przewodnicząca RG B. Korlak przedstawiła projekt ww. uchwały RG i zaproponowała 

dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały RG. 



 
 
  
 

6) W dyskusji udział wzięli: Sołtys M. Walczak, Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik,                                    

Radny M. Otręba (wniosek o zacytowanie wypowiedzi): „w związku z nieobecnością         

Radnego T. Filipowicza spowodowanej chorobą, a uzyskaniem uprawnienia na przekazanie 

stanowiska w przedmiotowej sprawie, oświadczam, że Radny T. Filipowicz jest za podjęciem 

uchwały pod warunkiem wystąpienia do wszystkich wspólnot mieszkaniowych, w których 

jest problem z odbieraniem śmieci o weryfikację swoich wiat i nadanie 2-letniego terminu                    

na uporządkowanie”. 

7) Głosami:  z – 16,  p – 0,  w – 2  Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 93/X/2015                                                        

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  (Radnych obecnych na sali obrad – 18). 

 

9. Opinia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia                     

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych, ustalenia stawki  takiej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik                         

z odpadami komunalnymi powstałymi na nieruchomości, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

1) Sprawę przedstawiły Przewodnicząca RG B. Korlak i Zastępca Wójta Gminy M. Ruszkowski.  

Z-ca Wójta M. Ruszkowski poinformował, iż podjęcie przedmiotowej uchwały                     

spowodowane jest sytuacją polegającą na niskim wskaźniku mieszkańców, którzy 

zadeklarowali segregację odpadów (61%). W związku z czym istnieje konieczność 

podwyższenia opłaty w celu zmotywowania pozostałych mieszkańców do segregacji,       

bowiem do roku 2020 zgodnie z ustawowymi wytycznymi - gminy zobligowane są                           

do osiągnięcia określonych parametrów w zakresie segregacji odpadów, w przeciwnym                 

razie nałożone zostaną wysokie kary finansowe. Proponuje się przy zachowaniu 

dotychczasowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości        

3,20 zł za 1 m3 zużytej wody z danej nieruchomości jeżeli odpady są zbierane w sposób 

selektywny, zastosowanie stawki podwyższonej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w wysokości 6,40 zł za 1 m3 zużytej wody z danej nieruchomości, na                     

której zbiera się odpady w sposób nieselektywny. Wprowadzono opłatę ryczałtową od 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Stawkę tą wyliczono 

zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (art. 6j ust. 3c). Przyjęto                      

w przypadku odpadów zmieszanych minimalną pojemność 60L, natomiast dla segregacji 

(papier, plastik, meta szkło) pojemność 60L. Dodano informację dotyczącą zwolnień                          

w całości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wprowadza się dodatkowe 

pojemniki i stawki za pojemnik zgodnie z Regulaminem utrzymania czystości i porządku                                           

w Gminie Lesznowola. 

2) Przewodnicząca KPG RG W. Komorowska poinformowała, iż KPG RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

3) Przewodniczący KPS RG J. Wiśniewski poinformował, iż KPS RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

4) Przewodniczący KPPRiU RG M. Otręba poinformował, iż KPPRiU RG pozytywnie 

zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

5) Przewodnicząca RG B. Korlak przedstawiła projekt ww. uchwały RG i zaproponowała 

dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały RG. 

6) W dyskusji udział wzięli: Radny M. Wilusz, Z-ca Wójta Gminy M. Ruszkowski. 
7) Głosami: z – 16,  p – 0,  w – 2 Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 94/X/2015                                           

 w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia                     

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych, ustalenia stawki  takiej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za                       



 
 
  
 

pojemnik z odpadami komunalnymi powstałymi na nieruchomości, na której nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (Radnych obecnych na sali                               

obrad – 18). 
 

10. Opinia projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

1) Sprawę przedstawiły Przewodnicząca RG B. Korlak i Zastępca Wójta M. Ruszkowski.                      

Z-ca Wójta M. Ruszkowski poinformował, iż podjęcie przedmiotowej uchwały związane                

jest ze zmianą zapisu §2 i §3 w uchwale Nr 397/XXXI/2013 Rady Gminy Lesznowola                         

z dnia 26.08.2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, ustalenia stawki                     

takiej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi                  

powstałymi na nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają                       

odpady komunalne istnieje konieczność zmiany wzoru deklaracji o wysokości opłaty                         

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości                          

i objaśnień do deklaracji. Ponadto wprowadza się wzór deklaracji składanej przez                   

właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub nieruchomości 

wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, jedynie przez część roku.                            

Zmiana uchwały podyktowana jest również koniecznością uwzględnienia elektronicznej 

formy  ich składania. Obowiązek ten wynika z art. 6n ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 13.10.1996 r.                              

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

2) Przewodnicząca KPG RG W. Komorowska poinformowała, iż KPG RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

3) Przewodniczący KPS RG J. Wiśniewski poinformował, iż KPS RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 
4) Przewodniczący KPPRiU RG M. Otręba poinformował, iż KPPRiU RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

5) Przewodnicząca RG B. Korlak przedstawiła projekt ww. uchwały RG i zaproponowała 

 dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały RG. 

6) W dyskusji udział wzięli: Radna K. Przemyska, Z-ca Wójta Gminy M. Ruszkowski. 

7) Głosami: z – 18,  p – 0,  w – 0 Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 95/X/2015                                              

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

 komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości (Radnych obecnych na sali                                     

 obrad – 18). 
 

11. Opinia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości                                   

i porządku na terenie Gminy Lesznowola. 

1) Sprawę przedstawiły Przewodnicząca RG B. Korlak i Zastępca Wójta Gminy M. Ruszkowski.  

Z-ca Wójta M. Ruszkowski poinformował, iż przedstawiony projekt uchwały ma na celu 

zmianę Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminach. Celem uchwały jest 
wprowadzenie zmian dotyczących obowiązujących wielkości pojemników na odpady 

komunalne. Zmiany były podyktowane dostosowaniem wielkości pojemników do 

faktycznych pojemności używanych przez mieszkańców. Zgodnie z art. 4 ustawy                                  

o utrzymaniu czystości i porządku - Regulamin określa szczegółowe zasady utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy dotyczące wymagań w zakresie utrzymania                         

czystości i porządku na terenie nieruchomości obejmujących prowadzenie we wskazanym 

zakresie selektywnego zbierania i odbierania odpadów komunalnych, w tym powstających w 

gospodarstwach domowych przeterminowanych leków i chemikaliów, zużytych                       

baterii i akumulatorów, zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego, mebli i innych 

odpadów wielkogabarytowych, odpadów budowlanych i rozbiórkowych  oraz  użytych                  

opon a także odpadów zielonych. 



 
 
  
 

2) Przewodnicząca KPG RG W. Komorowska poinformowała, iż KPG RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

3) Przewodniczący KPS RG J. Wiśniewski poinformował, iż KPS RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

4) Przewodniczący KPPRiU RG M. Otręba poinformował, iż KPPRiU RG pozytywnie 

 zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

5) Przewodnicząca RG B. Korlak przedstawiła projekt ww. uchwały RG i zaproponowała 

 dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały RG. 

6) Bez dyskusji, głosami:  z – 18,  p – 0,  w – 0  Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 96/X/2015                                              

 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie                           
 Gminy  Lesznowola  (Radnych obecnych na sali obrad – 18). 

 

12. Oświadczenia, pytania i interpelacje. 

1) Radny M. Otręba – zwraca się z zapytaniem czy zostały podjęte jakieś działania wobec                       

PKP, w związku z przejazdami  w Nowej i Starej Iwicznej. 

2) Radna K. Przemyska – kieruje pytanie w jakiej formie można/należy odnieść się do 

otrzymanej z Zarządu Transportu Miejskiego propozycji zmian w rozkładzie przejazdów 

autobusów. 

3) Radny S. Świtek - zwraca się z prośbą interwencję w sprawie autobusu linii L1,                                               

aby trasa kończyła się na centrum Piaseczna, a nie jak aktualnie na stacji PKP. 

4) Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik i Z-ca Wójta M. Ruszkowski udzielili szczegółowych 

informacji na pytania określone w ppkt. 1, 2 i 3. 

 

13. Sprawy różne. 

1) Radny Ł. Grochala – występuje z prośbą o zwrócenie się do Zarządu Dróg Powiatowych                              

o wykoszenie ul. Przyszłości w Łazach. 

2) Sołtys D. Koźniewski – wyraża opinię, iż najlepszym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie 

przez Zarząd Dróg Powiatowych harmonogramu sprzątania ul. Przyszłości (Łazy),                                   

z uwagi na licznie zalegające zanieczyszczenia i brak systematycznego wykaszania. 

3) Przewodnicząca RG Bożenna Korlak i Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik udzieliły 

szczegółowych informacji na pytania określone w ppkt. 1 i 2. 

4) Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik poinformowała, że w związku z upływem w dniu 31.12.                  

2015 r. czteroletniej kadencji ławników orzekających w sprawach rozpoznawanych                                                  

w Sądzie Rejonowym w Piasecznie i Sadzie Okręgowym w Warszawie - Prezes Sądu 

Okręgowego w Warszawie zwrócił się do Rady Gminy Lesznowola z prośbą                                                            

o dokonanie naboru kandydatów na ławników. W związku z powyższym niezbędne jest 

powołania komisji, której zadaniem, będzie przeprowadzenie rozmów kwalifikacyjnych 

wśród kandydatów na ławników sądowych na kadencję 2016-2019. Do zespołu 

zaproponowano przewodniczących merytorycznych komisji RG, tj. Radną W. Komorowską,  

Radnego J. Wiśniewskiego oraz Radnego M. Otrębę. Desygnowani zaaprobowali swój                  

udział w pracach komisji. Głosami: za – 18, p – 0, w – 0 Rada Gminy podjęła decyzję                            

o powołaniu przedmiotowej komisji w następującym składzie: W. Komorowska,                                        

J. Wiśniewski oraz M. Otręba. 

5) Wójt Gminy Lesznowola M. J. Batycka-Wąsik przedstawiła sytuację Banku Spółdzielczego                        

w Lesznowoli, w związku z decyzją Komisja Nadzoru Finansowego (KNF) o ustanowieniu 

zarządu komisarycznego. Zarząd zobowiązany został m.in. do przygotowania i uzgodnienia                      

z KNF oraz bankiem zrzeszającym procesu restrukturyzacji banku, a także opracowania 

programu restrukturyzacji (programu postępowania naprawczego). Wójt Gminy M. J. 

Batycka-Wąsik odczytała list od Przewodniczącej Zarządu Komisarycznego – p. Bożeny 

Chełmińskiej-Miernik. 



 
 
  
 

6) Skarbnik Gminy E. Obłuska – zawiadamia, iż w związku z podjętą przez RG uchwałą                           

o przywróceniu funduszu sołeckiego, pod koniec czerwca br. odbędzie się konferencja/ 

szkolenie dla p. Radnych i Sołtysów, nt. zasad wydatkowania środków. 

7) Sołtys A. Pietrzak występuje z prośbą o zwrócenie się do Zarządu Dróg Powiatowych                              

o posprzątanie ul. Krasickiego w Nowej Iwicznej. 

8) Mieszkaniec Gminy Lesznowola p. Kamil Myszyński zwraca się z pytaniami w następujących 

sprawach: 

a) na jakim etapie jest budowa dróg: ul. Marzeń, ul. Snów, ul. Szmaragdowa, 

b) czy dopłata Urzędu Gminy do ścieków została cofnięta czy nadal obowiązuje. 

9) Przewodnicząca RG Bożenna Korlak i Wójt Gminy M. J. Batycka-Wąsik udzieliły 
szczegółowych informacji na pytania określone w ppkt. 7, 8a i 8b. 

10) Przewodnicząca RG Bożenna Korlak poinformowała o zaproszeniu, które wpłynęło do RG - 

na mszę jubileuszową Ks. Proboszcza Józefa Jaworskiego z Mrokowa, z okazji 40-rocznicy 

święceń kapłańskich. Uroczystość odbędzie się w dniu 7 czerwca 2015 r., godz.: 1200                                       

w Kościele pw. Św. Stanisława Kostki w Mrokowie. 

 

14. Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca RG B. Korlak podziękowała wszystkim za 

przybycie i zamknęła obrady X sesji Rady Gminy Lesznowola. 

 
 

Protokołowała:  Justyna Rączkowska         

               

 


